
Zápisnica zo Zasadnutia Redakčnej rady 
Alekšinských novín zo 14.7.2017 

Prítomní: Veronika Tylková, Tomáš Hrubý, Radoslav Ťapušík, Marta Valentová 

Ospravedlnení: Vladimír Pleva, Anton Kušnír, Eva Cebová 

Neospravedlnený: Róbert Božik  

 

Na Zasadnutí Redakčnej rady sa dohodlo orientačné zloženie nasledujúceho čísla. Uzávierka pre 

články bola stanovená na 20.8.2017, predpokladaný termín vydania teda bude 4.9.2017. 

Radoslav Ťapušík osloví Júliu Hadvigovú ohľadne článku o jej výstave v Nových Zámkoch. Ďalej 

nakontaktuje predstaviteľov školy, aby pripravili sumár prác zrealizovaných počas prázdnin, 

eventuálne pripravovaných akcií na nasledujúci školský rok. Pripraví články o rekonštrukcii 

kultúrneho domu, pergoly a domu smútku, resp. zadá tieto úlohy na vypracovanie obecnému úradu. 

Spolu s Veronikou Tylkovou pripravia článok o ukončení a skolaudovaní kanalizácie. Požiada 

poľovníkov o článok k aktuálnej sezóne a príspevok o oslavách Dňa sv. Huberta. Osloví Mariána 

Maňura, kvôli zaškoleniu Veroniky Tylkovej do programu na zalamovanie novín. 

Ďalej starosta poverí poslanca Kišaca, aby spracoval príspevky o Alekšinskom kotlíku a obnovenom 

minifutbale. Osloví p. Čačaného ohľadne príspevku o Dobrovoľných hasičoch. 

Anton Kušnír pripraví uznesenia zo zasadnutí obecného zastupiteľstva, tipy a triky pre separovania 

a spracuje investičné akcie obce. Požiada záhradkárov o spracovanie príspevku ohľadne 

pripravovaného výletu a vypracovania pozvánky na Farmársku revue. 

Tomáš Hrubý spracuje článok z histórie obce a požiada kynológov o príspevok do novín. Osloví 

Gabrielu Heskovú ohľadom čajovne(?). 

Eva Cebová pripraví článok o Festivale Slavica, spracuje spoločenskú kroniku a pripraví článok 

o novom ihrisku. 

Vladimír Pleva pripraví články o športe. 

Marta Valentová spracuje príspevky z Jednoty dôchodcov a pripraví recenziu na výstavu Júlie 

Hadvigovej. 

Veronika Tylková spracuje článok o zdravovede a osloví prof. Babušíka ohľadne interview, skoriguje 

články a zalomí noviny. 

 


